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Obec Mysločovice 
Zastupitelstvo obce Mysločovice 

 

Zápis z XXIX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
 

Datum konání: 9. 9. 2024 od 18:05 hodin 
Místo konání: budova obecního úřadu, Mysločovice č. p. 21 
Přítomni: 6 členů zastupitelstva obce  
               hosté: , , , ,  

,  
               pí Lenka Pitříková – zápis průběhu zasedání, pí Petra Valdová 
Nepřítomni: p. Utinek (omluven) 
 
Navržený program zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXVIII. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Přehled možných ohrožení a rizik na katastru obce Mysločovice 
3. Plán činností orgánu obce Mysločovice při vzniku mimořádné události 
4. Různé 
5. Rozpočtové opatření 
 
Jednání zahájil starosta obce p. Petr Jurášek, přivítal přítomné, prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno  
a vyhlášeno. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce, zasedání je 
schopné usnášení. Sdělil, že zápis z XXVIII. zasedání byl ověřen, vyložen k nahlédnutí na OÚ, nebyly proti 
němu podány námitky. Za ověřovatele zápisu navrhl Bc. Juráškovou a Mgr. Volfa, navrhl zastupitelům možnost   
vzdáleného připojení p. Utinka. Starosta - návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje 
následující program XXIX. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXVIII. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Přehled možných ohrožení a rizik na katastru obce Mysločovice 
3. Plán činností orgánů obce Mysločovice při vzniku mimořádné události 
4. Různé 
5. Rozpočtové opatření, 
ověřovateli zápisu Bc. Juráškovou a Mgr. Volfa. Dále schvaluje možnost vzdáleného se připojení p. Utinka na 
dnešní zasedání zastupitelstva.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 1. usnesení č. XXIX/2024 

K jednotlivým bodům programu: 
1. Projednání zápisu z XXVIII. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
- Dotazy a náměty hostů (viz minulé zasedání): 
předložení osevního postupu zeměd. společnostmi 1,5 roku dopředu – starosta ověřoval – dle sdělení 
Zemetu již tato povinnost není, na základě naší žádosti mohou předložit. Pan Žák – osevní postupy jsou 
k nahlédnutí na stránkách veřejného registru půdy - LPIS.  
v Míškovce je moc náletových dřevin – údržbu koryta zajišťuje Povodí Moravy, u potoku Racková pak Lesy 
ČR. Starosta je obeslal žádostí ohledně údržby, zatím nic. Na zavolání vždy jen uklidili nezbytné, je potřeba 
řešit celý tok. Břehy jsou narušeny činností bobrů.   
dopravní značení na parkovišti u hřbitova – zaparkovaná auta zde má majitel čp. 86, po dostavbě domu 
budou přeparkována.  
ohořelý vrak auta na konci obce, směrem na Míškovice – možnosti odstranění vraku řešil starosta mj. 
s právničkou MV ČR. Majiteli byl zaslán doporučený dopis s výzvou k odstranění, výzva zveřejněna i na úřední 
desce.  
sečení „trojúhelníkového“ pozemku TJ SOKOL u potoka – zatím neposečen, v plánu tento týden, i když 
počasí tomu asi nebude nakloněno.  
- VFP obce Mysločovice na rok 2024, nákup pozemků (viz minulá zasedání) – TJ SOKOL zaslal obci 
návrh smlouvy k prodeji pozemků, a to p. č. 174/5 (pod školou) a p. č. 182/43 (trojúh. pozemek naproti čp. 162  
a 59), nákup tohoto druhého pozemku není pro obec moc lukrativní. 

 – rozporoval znění návrhu smlouvy, nabídl vypracování nové smlouvy, ve své praxi řešil podobný 
případ, podezření na zastřené financování TJ SOKOL. U pozemku u školy se nyní jedná o promočenou půdu, 
hledal podobné situace prodeje takového druhu pozemku, řešil cenu obvyklou, jeho využití obcí, 
pravděpodobně se nenajde jiný zájemce o tento pozemek, o navržené ceně lze polemizovat. U trojúhelníkového  
pozemku upozornil na poddimenzovaný pozemek pro cestu, je třeba cca 2 m z tohoto pozemku přidat pro cestu 
kolem domů. Zbytek je v ochranném pásmu, dle něj by mohlo být problematické schválení nákupu za 1 Kč/m2. 
Obec v minulosti prodávala pozemky v intravilánu obce za 200 Kč/m2, nabízená cena je neodůvodnitelná. 
Jedná se o zbytečné riziko pro obec.  

 – cena pozemku v záplavovém území, ochranném pásmu je 34 Kč/m2.  – pozemek 
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má hodnotu nula + náklady na údržbu, obec přitom měla do budoucna nabýt vybudovanou cestu, na současný 
pozemek k budování cesty se místní komunikace ani nevejde.  – měla by mít min. 6,5 m na šířku. 

 – připomněl stanovisko p. Utinka, který s nákupem souhlasil.  - současné stanovisko 
p. Utinka je bavit se o nákupu pozemku u školy ano, ostatní ne.  
Mgr. Volf – v místě je už nyní zaužívaná „komunikace“.  – je mu známo, že TJ SOKOL se 
v minulosti zavázal cestu vybudovat, zkolaudovat a poté případně předat na obec. Pan Žák – v době, kdy se 
jednalo o směně pozemků mezi  a TJ SOKOL, při řešení pozemků fotbalového hřiště.  - 
Současnou cestu si dobudovali majitelé nemovitostí, aby nejezdili po blátě. Pokud by se tam měla budovat 
komunikace dle stavebních předpisů, „ukousne“ se z pozemku nabízeného k prodeji a jeho zbytek bude 
bezcenný.  
Pan Žák – původní jednání o VFP se změnilo na jednání o pozemcích.  – obec si nemůže koupit 
nesmysl, ale jen něco k čemu má využití, s péčí řádného hospodáře. Pozemek u školy by kupovala 50x dráž. 
Pan Žák – dle bonity má hodnotu 10,08 Kč/m2.  – 30-35 Kč/m2 se platí za zemědělskou půdu. Není 
tam nic – elektrika, sjezd, voda jen spodní, cenu určuje trh, je to sice na strategickém místě u školy, ale.  
Pan Žák – je obhajitelný, u pozemku pod školou, nákup za cenu 10x vyšší?  – jedná se o pozemek 
v extravilánu obce.  – takto je pozemek bezcenný – je na hranici obce, u potoka, pokud ho 
nekoupí majitel sousedního pozemku (Zlínský kraj).  
Pan Žák – jak tedy pomoci TJ SOKOL, že by nabídl obci jiné pozemky? Starosta – vše souvisí s novou 
výstavbou, připomněl dosavadní vývoj u nové výstavby.  objasnil podstatu původní plánovací 
smlouvy. Ing. Bureš – lze prodat pozemek TJ SOKOL na sokoláku, vrátit se k této variantě?  – TJ 
SOKOL potřebuje finance na kabiny, prodej pozemku na sokoláku obci by vyřešil pozemek pro hřiště v obci. 
Mgr. Volf – muselo by se znovu posoudit, případně schválit valnou hromadou.  připomněla 
opravu spartakiádního stadionku.  – sokolák by si úpravu zasloužil, roky se tam pořádně 
neinvestovalo.  apelovala ohledně odhlučnění na jejich stranu.  upozornil na věcná 
břemena na pozemcích sokoláku, zjistíme podrobnosti. Ing. Bureš zrekapituloval – TJ SOKOL se vrátí 
k variantě prodeje pozemků na sokoláku,  ověří zatíženost pozemků.  – z čeho vycházel 
znalec při nacenění pozemků, z jakého srovnání? Mgr. Volf – vzal poloviční cenu stavebního pozemku, pokrátil.    
- Nová zástavba LaValdens s.r.o. – územní studie pro změnu č. 3 ÚP (viz minulá zasedání) – další vývoj 
je odvislý od rozhodnutí viz výše.   
- Převod části pozemku parc. č. 18 v k. ú. Mysločovice – ÚZSVM (viz minulá zasedání) – připraven 
návrh na vklad do katastru, části pozemku p. č. 18/1.     
- Pozemek p. č. 372/13 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – nic nového, přislíben převod do 
majetku obce.       
- Akce „Machová – Mysločovice, stezka pro pěší a cyklisty“ (viz minulá zasedání) – řeší se výběrové 
řízení na stavební dozor, výstavba snad letos, zatím není uzavřena smlouva se zhotovitelem.       
- Obslužnost dopravní lokality nad školou a u školy, parkování u školy (viz minulá zasedání) – stále se 
řeší akce „Mysločovice,Zlatuška pč.197-4,kabel NN“ spolu s vedením NN před točnou u ZŠ.  
Od  nemáme informace ohledně výsledku ke zprostředkování nabídky prodeje pozemku obci 
majitelkou pozemku.        
- Žádost o řešení bezpečnostního rizika - výjezdy kolem živých plotů po obci (viz minulá zasedání) –  
povolení máme na jedno zrcadlo, je potřeba dořešit kompletně v obci.     
- Akce „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce a modernizace 
odborných učeben“ (viz minulá zasedání) – stavební práce probíhají, konektivita dokončena, u zbylého 
(nábytek, učební pomůcky, dodávka IT) probíhá průzkum trhu, chystá se výběrové řízení.  
Vzdáleně se v 18:50 hodin připojil p. Utinek, starosta mu reprodukoval projednané k pozemkům TJ SOKOL, 
odpojil se.  
Paní Pitříková – dotace je ex post, tzn., že nám bude vyplacena až po závěrečném vyhodnocení celé akce, 
váže nám finance, v podmínkách dotace je realizace do konce roku, podaří se dodržet termín? Zastupitelé 
navrhují svolání pracovní schůzky se zástupci administrátora dotace v co nejkratším termínu.  
- Přeložení chodníku od čp. 26 k čp. 109 (viz minulá zasedání), Přeložení chodníku od mostu k čp. 46 
(viz minulá zasedání), Projekt „Mysločovice komunikace pěší na parcele č. 357/1, 356 a 465 k.ú. 
Mysločovice“ (viz minulá zasedání) – realizace spolu s pokračováním v budování bydlení na čp. 96 
přesunuta na příští rok.    
- Dopadová plocha na školním hřišti u MŠ (viz minulá zasedání) – zástupkyně ředitelky ZŠMŠ řeší 
pořízení hracího prvku na plochu, požádala rodiče o příspěvek.  

 – rodiče byli požádáni, aby se složili na „domeček“ v hodnotě 52 tis. Kč, loni se rodiče podíleli 
na financování laviček, chtěli by to opačně, řešit přes obce, spolu s Hostišovou. Starosta – je to iniciativa 
školky, pí zástupkyně ředitelky, obec jako vlastník objektu řeší přednostně stav budov – buduje se nová 
kotelna, opravuje elektroinstalace, řeší se střecha. Zahrada MŠ je ve výpůjčce školy. Letos herní prvek 
realizovat nebudeme.  – řada škol využívá dotace, koho tedy oslovit, aby se celá zahrada řešila 
komplexně do budoucna?  – pokud je možná nějaká dotace, využijme ji. Pan Žák – dotace musí 
být vyhlášená.  objasnil dění kolem nákupu hraček do MŠ v minulém roce. Pan Žák – už loni, při 
řešení dopadové plochy, apeloval na nutnost komplexnosti celé akce. Starosta – potřebu hracích prvků je třeba 
řešit s ředitelkou ZŠMŠ, případná žádost ze školy bude řešena obcí.  – rodiče by třeba rádi 
přispěli, ale raději řešili s obcí, ne sami. Zastupitelé – hřiště v MŠ se už v minulosti řešilo, žádali jsme o dotaci, 
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ale zatím to nevyšlo.  – a co inspekce na to? Starosta – v inspekční zprávě je zápis o nedostatku 
hracích prvků.  
Pan Žák konstatoval, že vybavenost hřiště je nedostačující, ale obává se, že dotace nebudou vyhlášeny.        
- Plán rozvoje obce (viz minulá zasedání) – na stránkách obce zveřejněn anonymní dotazník pro občany.      
- Odprodej části obecního pozemku p. č. 355/2 (viz minulá zasedání) – připraven návrh na vklad do 
katastru.  
- Zajištění nájemního bydlení (viz minulá zasedání) – viz výše. Je potřeba rozhodnout, zda budeme 
budovat sociální nebo nájemní bydlení.  
- Podkroví budova OÚ (viz minulá zasedání) – práce probíhají, řeší se úprava projektu.  
- Lavičky po obci (viz minulá zasedání) – úkol, rozhodnout o návrhu jejich rozmístění v katastru obce, trvá.  
- Parcela 300/3 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – zatím je stále v majetku státu.     
- Prostor u zastávky u ZŠMŠ (viz minulá zasedání) – úkol, oslovit někoho ohledně návrhu studie, trvá.  
- Oprava povrchu cyklostezky (viz minulá zasedání) – úkol trvá, bude schůzka s projektantkou, problém 
s neregulovaným potokem.  – požádat správce toku o vyvětvení stromů, které trčí na cyklostezku, 
po hradlo u MRB.   
- Nutnost osazení mostu na místní komunikaci z Mysločovic do Sazovic zábradlím (viz minulá zasedání) 
– úkol trvá.   
- Sběrná místa a kontejnery na tříděný odpad Mysločovice (viz minulá zasedání) – připravuje se projekt, 
stát nás nutí do stále většího třízení, k tomu potřebujeme větší množství kontejnerů. „Tetrapeky“ patří do plastů, 
apelujeme na občany, aby nám do plastů neodkládali mj. použité dětské pleny, plné zavařovací sklenice atd.  
- Žádost Zlín Net, a.s. o vyjádření ke stavbě „MSZN_Machová – Propoj Mysločovice-Machová“ (viz 
minulá zasedání) – pro nás se jedná se o 3 bm á 30 Kč/bm. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje uzavření Smlouvy o uzavření smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě k pozemku 
obce p. č. 810 v k. ú. Mysločovice z důvodu stavby „MSZN_Machová – Propoj Mysločovice-Machová“. K návrhu 
nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno.   
Bod 2. usnesení č. XXIX/2024 
- Mysločovice – odkanalizování - rozhodnutí k žádosti o dotaci (viz minulá zasedání) – stále čekáme na 
rozhodnutí k dotaci, podmínky dotace ohledně stanovení ceny stočného do budoucna.  
- Vjezd k čp. 17, 18 a 66 (viz minulá zasedání) – řešila se oprava cesty vč. propadlé kanalizační vpusti.  
S majitelkou čp. 17 projednáno. 
- MŠ Mysločovice – nutné opravy a stavební práce (viz minulé zasedání) – úkol pro Ing. Kutru, nechat 
nacenit překrytí střechy, trvá.  
- Žádost JSDHO o dovybavení (viz minulé zasedání) – protipovodňové pytle i s plničkou budou objednány.   
- Zásilkovna - žádost o rozšíření stávajícího Z-boxu – ze 4 na 8 sloupců, návrh na přemístění (viz minulé 
zasedání) – p. Žák upřednostňuje přemístění pod břízy k čp. 89, aby provoz kolem nich nepřekážel dopravě  
u obchodu. Ing. Kutra znovu apeloval na omezení parkování časově např. mezi 7-17 hodinou.  
2. Přehled možných ohrožení a rizik na katastru obce Mysločovice 
Aktualizován na současný stav, zastupitelé s ním byli předem seznámeni. Starosta – vzhledem k možným 
povodním koncem týdne je třeba, aby si členové krizového štábu ujasnili svou funkci ve štábu. Protipovodňové 
pytle budou po naplnění rozdány občanům. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje aktualizovaný Přehled možných ohrožení a rizik na katastru obce Mysločovice.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno.   
Bod 3. usnesení č. XXIX/2024 
3. Plán činností orgánů obce Mysločovice při vzniku mimořádné události 
Aktualizován na současný stav, zastupitelé s ním byli předem seznámeni. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje aktualizovaný Plán činností orgánů obce Mysločovice při vzniku 
mimořádné události.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno.   
Bod 4. usnesení č. XXIX/2024 
4. Různé 
-  navrhla umístění mříže na výtok z poldru, aby se zachytily větve apod.  
-  – nabídka 700-1000 m3 hlíny – starosta – je třeba vytipovat místa pro terénní úpravy, 
projednat možnost uložení hlíny se stavebním úřadem, ověřit rozbory hlíny (povinnost zajistit má ten, kdo 
nakládá a odváží). Hlína – uložení např. na pozemek mezi cestou a hřištěm, před čp. 194. Neobejde se to bez 
projektu a kontroly závadnosti, skladby, hutnění atd. Pan Žák – uložit za Saláškem pro využití do budoucna? 
-  nabídla možnost získání dotace od České spořitelny např. na zbudování altánu – 
muselo by to být jen za náklady na materiál se spoluprací občanů, celkem do výše 100 tis. Kč, s podílem 
financování i obce. Podmínkou je stmelení občanů v záměru, musí být umístěn na obecním pozemku. 
- ALIS spol. s r. o. – Hostingová smlouva s aktualizovaným ceníkem, Licenční smlouva s ročními 
udržovacími poplatky – dnes jsme obdrželi návrhy smluv, zastupitelé se do příštího zasedání s nimi seznámí.  
- Návrh zastupitelů umístit na webové stránky vyhledávač – budou zjištěny možnosti. 
- Velitel JSDHO - možnost podání žádosti o dotaci na vybavení pro JSDHO u společnosti Agrofert – až 
do výše 50 tis. Kč, např. vysavač za cca 30 tis. Kč.  



4 

 

- Velitel JSDHO – příprava žádosti o dotaci ze Zlínského kraje, RP 12-25 – pravděpodobně ve výši cca  
70 %, rádi by investovali do rekonstrukce zásahového vozidla Avia (výměna dosluhující nádrže, modernizace 
majáku atd.), max. výše dotace na opravy je 350 tisíc Kč. Poptal nabídku na novou nádrž u certifikovaných 
výrobců, náklady cca 200 tis. Kč, nové majáky v červenomodré kombinaci 75 tis. Kč. Dotace je vyhlašována 
zpravidla koncem prosince.   
- ZŠMŠ žádost o schválení návrhu rozpočtového opatření č. 4/2024 – jedná se o rozpočtování již 
schváleného příspěvku obce na opravu střechy. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice Rozpočtové opatření č. 4/2024.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno.   
Bod 5. usnesení č. XXIX/2024 
- Žádost ZŠMŠ o souhlas s vyřazením majetku – projektor Benq (inv. č. 3851, pořizovací cena 17 740 Kč, 
rok pořízení 2015, neekonomická oprava), projektor 3M (inv. č. 3008, pořizovací cena 44 340 Kč, rok pořízení 
2011, vysloužilý) a koberec MŠ (inv. č. 11100, pořizovací cena 9 330 Kč, rok pořízení 2022, zničený po 
zatečení vody). Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje Základní škole  
a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci vyřazení projektoru Benq (inv. č. 3851), projektoru 3M 
(inv. č. 3008) a koberce MŠ (inv. č. 11100) z majetku ve správě za podmínky jejich ekologické 
likvidace.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 6. usnesení č. XXIX/2024      
- Žádost  o příspěvek na akci „Strašidelný les“ – žádá o příspěvek 7 tis. Kč 
k zajištění občerstvení, odměn a materiálu, akce pro děti plánovaná na listopad. Starosta- návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje zafinancování nákladů akce „Strašidelný les“ do výše 7 000 Kč  
a současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 5901.“ 
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 7. usnesení č. XXIX/2024      
- Žádost Sociální služby města Kroměříže o poskytnutí dotace nebo finančního daru na rok 2025 – 
starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory ve 
výši 6 904 Kč Sociálním službám města Kroměříže na rok 2025.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 1, proti 4, zdrželi se 1. Usnesení neschváleno. 
- Prodloužení nájemní smlouvy  - nájemce má zájem o prodloužení smlouvy. Smlouvu lze 
prodloužit na základě dodatku uzavřeného do 31. 10. 2024. Starosta - návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje uzavření Dodatku č. 3 ke Smlouvě o nájmu bytu uzavřené s  s tím, že doba 
nájmu bude prodloužena o jeden rok, do 31. 1. 2026.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 8. usnesení č. XXIX/2024 
- Smlouva o nájmu nemovité věci uzavřené s  k cykloparku – roční nájemné 1 Kč, je třeba 
narovnat, uzavřít smlouvu o veřejné finanční podpoře na nájem a údržbu.  
5. Rozpočtové opatření 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 16/2024 (viz příloha) a zdůvodnil jim ho. 
Celkově dochází k navýšení rozpočtu příjmů a výdajů o 138 500 Kč, jedná se o zlepšené příjmy, zapracování 
dotace na volby ZK, pořízení protipovodňových pytlů a plničky. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2024.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno.   
Bod 9. usnesení č. XXIX/2024 
 
Starosta poděkoval všem za účast, sdělil, že další zasedání zastupitelstva se uskuteční pravděpodobně 
v pondělí 14. 10. 2024 na obecním úřadě, ukončil zasedání zastupitelstva 9. 9. 2024 v 20:25 hodin. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Návrh rozpočtového opatření č. 16/2024 
 
 

Rekapitulace usnesení z XXIX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
konaného dne 9. 9. 2024 od 18:05 hodin 

Zastupitelstvo obce Mysločovice po projednání: 

1. Schvaluje následující program XXIX. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXVIII. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Přehled možných ohrožení a rizik na katastru obce Mysločovice 
3. Plán činností orgánu obce Mysločovice při vzniku mimořádné události 
4. Různé 
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5. Rozpočtové opatření, 
       ověřovateli zápisu Bc. Juráškovou a Mgr. Volfa. Dále schvaluje možnost vzdáleného se připojení p. Utinka   
       na dnešní zasedání zastupitelstva. 

2. Schvaluje uzavření Smlouvy o uzavření smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě k pozemku obce  
p. č. 810 v k. ú. Mysločovice z důvodu stavby „MSZN_Machová – Propoj Mysločovice-Machová“. 

3. Schvaluje aktualizovaný Přehled možných ohrožení a rizik na katastru obce Mysločovice. 

4. Schvaluje aktualizovaný Plán činností orgánů obce Mysločovice při vzniku mimořádné události. 

5. Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice Rozpočtové opatření č. 4/2024. 

6. Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci vyřazení projektoru Benq 
(inv. č. 3851), projektoru 3M (inv. č. 3008) a koberce MŠ (inv. č. 11100) z majetku ve správě za podmínky 
jejich ekologické likvidace. 

7. Schvaluje zafinancování nákladů akce „Strašidelný les“ do výše 7 000 Kč a současně schvaluje rozpočtové 
opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 5901. 

8. Schvaluje uzavření Dodatku č. 3 ke Smlouvě o nájmu bytu uzavřené s  s tím, že doba nájmu 
bude prodloužena o jeden rok, do 31. 1. 2026. 

9. Schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2024. 

Datum vyhotovení zápisu: 20. 9. 2024 pí Lenka Pitříková v. r. 
Datum podpisu zápisu starostou nebo místostarostou: 20. 9. 2024 
                                                                                       starosta p. Petr Jurášek v. r. 
                                                                                       místostarosta p. Pavel Žák  
Ověřovatelé: Bc. Amálie Jurášková v. r., Mgr. Jiří Volf v. r. 
 


